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tillgänglighet

Hej Håkan,

Tack för samtal,

En stor vädjan från oss klubbar är om vi skulle få normaltaxa från v11 och framåt, samt att
ni håller Enebybergs ishall öppet tills skolorna slutar eller tom sista maj då kan vi
föreningarmöjliggöra mer is till spelarna/åkarna som kompensation genom att det också
är ett maxtaken på 25 st och då känner även målsmän att de får ”ersättning” för redan
betalda fakturor under säsongen.

En stor önskan är också att öppna hallarna från 1 aug (vet att den diskussionen förs redan
med Pierre) förstår att det har blivit fel med veckorna i år då -2020 hade 53v och att
”ingen av oss” tänkte på hur veckorna ligger vid augusti i stället för att titta på datum.

Just nu försöker jag bemöta all kritik kommunen får om att ni inte ”gör något” för att
hjälpa till under pandemin, så om det går att få till en kompensation och en kompromiss
så skulle det vara guld värd för oss alla, tror jag�

Vi sökte bidrag från RF kv 4, både SDE o EIF har fått ca 40% av sökt bidrag. Ser att DASK ej
sökt, kan vara så att de inte var berättigade till att söka för denna period. I ansökan kunde
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man inte söka för kostnader som tränarkostnader,iskostnader eller förbundssavgifter utan
ansökan avsåg bara uteblivna intäkter.

SDE, sökt bidrag för minskade intäkter med 164 tkr och fick utbetalt 65 tkr
EIF, sökte bidrag för minskade intäkter med 341 tkr (Konståkning, Innebandy och fotboll)
vi fick utbetalt 139 tkr, konståkningen får ca 86 tkr av dessa 139 tkr.
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